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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 15. redni seji, dne 30.6.2016, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma 
predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  

 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 

Imam en predlog. Zadnja seja je bila zelo dolga. 20 točk je imela. Imeli smo kar štiri 
pomembne dokumente v zvezi s PUP-om in celo vrsto amandmajev. Predlagala bi, da ko bo 
prihodnjič taka situacija, da nam amandmaje pošljete na mail takoj, da jih lahko pregledamo, 
kajti ni bilo označeno, kakšna je sprememba, morda ena v enem členu, ampak je bil člen v 
celoti prepisan. Nemogoče je, da bi razpravljali in sploh obvladali gradivo. Gospod Bangiev, 
ko je gradivo predstavljal, je to naredil zelo na hitro, brez powerpoint predstavitve in 
enostavno ni možno temu slediti. Moj predlog je, lepo prosimo, če nam take amandmaje 
pošljete takoj, ko se zaključi delo na pristojnem odboru. 
 
Nadalje bi tudi prosila, kadar gre za tako obsežne amandmaje, da to obrazložitev poda veliko 
bolj počasi in bolj natančno, ker mu jaz nisem mogla slediti. Gre za pomembno 
dokumentacijo, tako da sva v navezi, da bova stvari pogledala skupaj, ker določene stvari 
niso urejene tako, kot bi lahko bile, tako da konstruktivno delava, absolutno, zelo dobro.  
 
Še en predlog bi dala: prosila bi, če na Mestni občini Koper razmislite, ali ne bi bilo smiselno 
v akte občine uvesti, da imajo pravne osebe, podjetja in s.p.-ji na svojih sedežih  izobešene 
slovensko zastavo, evropsko zastavo in koprsko zastavo, torej zastavo, naše mestne občine. 
Ko potujemo po svetu, vidimo kako cenijo mesta svoje zastave. Na primer, v Madridu, 
Barceloni, to je cela ulica zastav. To je tako lepo in čudi me, da nismo ponosni na svojo lepo 
zastavo, ki jo imamo, take barve in da to ne vpeljemo.  
 
ODGOVOR: Obešanje občinske zastave ureja Odlok o grbu, zastavi in drugih elementih 
celostne podobe Mestne občine Koper (Uradne objave, št. 3/98). Ob večjih prireditvah in 
praznikih je občinska zastava na javnih mestih izobešena skupaj s slovensko, evropsko in 
zastavo italijanske narodne skupnosti. Občinsko zastavo dosledno postavimo tudi na 
prizorišča ob obeležjih in prireditvah, ki so za MOK posebnega pomena. Ob drugih 
priložnostih, ki so pomembne za promocijo Mestne občine Koper, lahko izobešanje občinske 
zastave s sklepom določi župan, kar je tudi ustaljena praksa. Zato menimo, da je sedanja 
ureditev izobešanja občinske zastave primerna.  
 
Izobešanje državne zastave, zastave EU in zastave narodne skupnosti pa urejata Zakon o grbu, 
zastavi in himni Republike Slovenije ter o slovenski narodni zastavi (Uradni list RS, št. 67/94) in 
Uredba o uporabi zastave in himne Evropske unije v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, 
št. 38/04). 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2004-01-1623


 

 

PISNO: 

Spoštovani, 

skladno s Poslovnikom vlagam svetniška vprašanja in prosim za celovite odgovore.  

1. NOV GRB MESTNE OBČINE KOPER  
 

Zanima me, ali je MOK naročila izdelavo novega grba MOK? Če da, kdaj, višina izdatkov in 
razlogi za spremembo. Kdo je bil izvajalec naročila? 

ODGOVOR: Mestna občina Koper ni naročila novega grba. Celostna podoba občine je 
nespremenjena.  

2. DONACIJE IN SPONZORSTVA MESTNE OBČINE KOPER 
 

Prosim za podatek o donacijah in sponzorstvih MOK po prejemnikih, višini zneskov in 
datumu izplačila za leti 2014, 2015 in 2016. Ali ima MOK sklenjene dolgoročne pogodbe in 
katere?  

Mestna občina Koper ne sklepa dolgoročnih sponzorskih ali donatorskih pogodb. Sponzorske 
pogodbe sklepa v primerih, ko gre za dogodke, ki so posebnega pomena z vidika promocije 
same občine ali dejavnosti, ki je predmet pogodbe in so torej za MOK izrednega pomena. V 
navedenem obdobju Mestna občina Koper ni sklenila nobene pogodbe o donaciji.  
 
V nadaljevanju pa posredujemo seznam sponzorskih pogodb za zahtevano obdobje. 

OPIS DATUM PL. PREJEMNIK ZNESEK LETO

SPONZ.OB 60.OBL.DPM KOPER 31.12.2014 DRUŠTVO PRIJATELJEV MLADINE 2.500,00 2014

410- 117/2014 udeležba na evropskem 

prvenstvu 18.9.2014 PLESNO DRUŠTVO FDC 488,00 2014

410-121/2014 Sponz. Opera Seviljski birvec 4.9.2014 Associazione società Filaromonia di Udine 6.100,00 2014
SPONZ.PO POGODBI 9.3.2015 TRADICIONALNI KARATE DO KLUB SHOTOKAN 400,00 2015

SPONZ.PO POGODBI 2.11.2015 ŠD SMILE 250,00 2015

SPONZORSTVO 30.11.2015 DRUŠTVO ZA REŠEVALNE PSE BURJA 1.000,00 2015

SPONZORSTVO 15.7.2016 ŽURD KOPER 1.700,00 2016

SPONZ.TURNIRJA PAZI KITA 22.9.2016 ŠD ŽUSTERNA 2.000,00 2016  

 

3. PLAČEVANJE UPORABE INFRASTRUKTURE MESTNE OBČINE KOPER - 
UPORABNIK NOGOMETNI KLUB KOPER   
 

Zanima me, koliko plačuje NK Koper uporabnine za celotno infrastrukturo, ki jo uporablja za 
svojo dejavnost. Prosim za podatek za zadnjih 5 let.  

ODGOVOR: Mestna občina Koper vsako leto objavi Javni razpis za sofinanciranje športnih 
programov. Prijave na razpis so obravnavane v skladu s Pogoji, merili in normativi za 
vrednotenje športnih programov v Mestni občini Koper, ki so priloga Pravilnika o 
sofinanciranju izvajalcev letnega programa športa iz javnih sredstev na lokalni ravni v Mestni 
občini Koper (Uradne objave, št. 13/2002, 2/2004 in Uradni list RS št. 74/2005). 

MO Koper ne zagotavlja sredstev za uporabo športnih objektov tistim prijaviteljem, ki za 
izvajanje svoje dejavnosti uporabljajo športno infrastrukturo, s katero upravlja Javni zavod za 
šport in mladino Mestne občine Koper. V pogodbi se opredeli le obseg uporabe športnih 
objektov. Tako je tudi v primeru prijavitelja Football Club Koper. 

 

 



 

 

4. KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE – POVEČANJE ŠTEVILA ČLANOV KS 
 

KS Škofije me je januarja letos obvestila, da so na MOK naslovili predlog za spremembo 
Statuta MOK. Predlagajo, da se svet KS poveča iz 10 na 11 članov in sicer v II. Volilni enoti 
Zg. Škofije, saj KS po številu prebivalcev (nad 3000) pripada najmanjše število članov, to je 
11. 

Zanima me, ali je predlog KS Škofije vključen v spremembe Statuta? Kdaj bo nov Statut 
pričel veljati? 

ODGOVOR: Mestna občina Koper je prejela predlog za povečanje števila članov sveta KS 
Škofije. Kriteriji za določitev števila članov so določeni v Statutu Mestne občine Koper, 
konkretno pa število članov določa Sklep o določitvi števila članov svetov krajevnih skupnosti 
in o določitvi volilnih enot v krajevnih skupnostih na območju Mestne občine Koper. Ker 
pripravljamo celovite spremembe Statuta Mestne občine Koper, med drugim tudi poglavja, ki 
ureja krajevne skupnosti, bomo nedvomno posvetili posebno pozornost tudi določitvi števila 
članov svetov posameznih krajevnih skupnosti, zlasti tudi z vidika izkušenj preteklih lokalnih 
volitev. Pred obravnavo na seji Občinskega sveta bo predlog sprememb statuta posredovan v 
mnenje tudi krajevnim skupnostim, ki bodo lahko podale svoje pripombe in predloge. 
Vsekakor pa bodo morebitne spremembe števila članov svetov krajevnih skupnosti pričele 
veljati šele za izvolitev članov svetov krajevne skupnosti za naslednji mandat v letu 2018. 

5. POBUDA KS ŠKOFIJE ZA ZMRZNITEV PRODAJE STVARNEGA PREMOŽENJA 
–NEPREMIČNIN NA PODROČJU KS ŠKOFIJE IN NAMENSKI PORABI 
PRORAČUNSKIH PRIHOKOV IZ PRODAJE STVARNEGA PREMOŽENJA 
 

KS Škofije me je z dopisom v mesecu maju letos obvestila, da je podala MOK pobudo na 
podlagi sprejetega sklepa sveta KS Škofije z dne 14. 4. 2016. KS je predlagala:  

- da se zmrzne prodaja stvarnega premoženja (nepremičnine) do sprejetja OPN in 
nove opredelitve urbanističnega reda na celem področju KS Škofije, 

- da se prihodki iz prodaje parcel z območja KS škofije knjigovodsko vodijo na ločenem 
podračunu MOK ter da se vsaj 60% realizirane prodajne vrednosti vrne v KS v obliki 
sredstev za investicije in investicijskega vzdrževanja komunalne opreme. 
 

Prosim za pisno stališče do navedene pobude ter razloge. 

ODGOVOR: Vezano na podano pobudo za zamrznitev prodaje stvarnega premoženja v lasti 
Mestne občine Koper na območju KS Škofije ter o namenski porabi proračunskih prihodkov iz 
prodaje stvarnega premoženja, je Mestna občina Koper Krajevni skupnosti Škofije podala 
odgovor, da je skladno z veljavno zakonodajo lokalna skupnost dolžna odtujiti premoženje, ki 
ga trajno ne potrebuje za opravljanje svojih nalog. To premoženje se uvrsti v letni načrt 
razpolaganja s stvarnim premoženjem občine in proda po metodi javne dražbe, javnega 
zbiranja ponudb ali neposredno. 
 
Glede pobude za ločeno vodenje prihodkov iz prodaje premoženja je bil KS Škofije, podan 
odgovor, da so prihodki iz prodaje premoženja namenski prihodki integralnega proračuna in se 
skladno z določbami Zakona o javnih financah namenjajo za vlaganja v premoženje občine 
(tudi na območju posamezne KS), ki je opredeljeno v veljavnem načrtu razvojnih programov 
občine. 
 
Investicije v komunalno opremo se izvajajo skladno z načrtom razvojnih programov občine. 
Krajevne skupnosti so vključene v postopek priprave načrta razvojnih programov in prav tako 
lahko svoje predloge posredujejo na svetu predsednikov krajevnih skupnosti, ki ga župan 
skliče vsako leto ob obravnavi predloga proračuna. 

 



 

 

6. CESTA PRI POKOPALIŠČU V BERTOKIH, KI SE PRIKLJUČUJE NA GLAVNO 
CESTO 
 

Predlagam, da na priključku navedene ceste označite na cestišču obvezno oznako 
ustavljanja, vsaj z opozorilom STOP oz. z ustrezno signalizacijo. Vsem so poznane številne 
nesreče prav na tem nepreglednem priključku. Postaviti bi bilo potrebno tudi prometni znak, 
ki označuje priključek stranske na glavno cesto.  

ODGOVOR: V zvezi s prejeto pobudo članice Občinskega sveta sporočamo, da bomo opravili 

ogled križišča ter odredili postavitev oziroma dopolnitev prometne signalizacije, za katero bo 

ugotovljeno, da je utemeljena. 

 

7. PRODAJA STVARNEGA IN FINANČNEGA PREMOŽENJA MOK ZA LETI 2015 IN 
2016 

 
Zanima me, katero premoženje od predlaganega za prodajo in potrjenega v občinskem svetu 
se je dejansko prodalo, po kakšni ceni, odmik od orientacijske cene, kdo je bil kupec ter s 
kakšnim postopkom se je vodila prodaja. Prosim za podatek po posameznem premoženju.  
 
ODGOVOR: V letu 2015 je Mestna občina Koper skladno z Zakonom o stvarnem premoženju 
države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 86/10, 75/12, 47/13 – ZDU-
1G, 50/14, 90/14 – ZDU-1I, 14/15 – ZUUJFO in 76/15) z neposredno pogodbo prodala: 

 vozilo znamke CITROEN, tip Saxo, VIN št. VF7S1FHXB57747894 za 50,00 EUR brez DDV 
in 

 vozilo znamke IVECO Eurocargo 100 E18, VIN št. ZCFA1AD0002152103 z nadgradnjo za  
odvoz vozil ISOLI T20 in dvigalom AMCO Veba V8500/2SS za 5.150,00 EUR brez DDV. 

Za obe vozili je bil kupec Avtotransporti Kastelec, Kastelec Lado s.p., Adamičeva cesta 57, 
1290 Grosuplje. 
 
Za prodajo delovnega stroja Caterpillar 826 G series II, je Mestna občina Koper že v letu 2015 
izvedla postopek javnega zbiranja ponudb. Začetna izklicna cena delovnega stroja je bila 
skladno s cenitvenim poročilom 135.300,00€ brez DDV. Ker na prvo zbiranje ponudb ni prispela 
nobena ponudba, je Mestna občina Koper skladno z zakonom ceno znižala za 15% in ponovno 
izvedla javno zbiranje ponudb. Tudi na drugem javnem zbiranju ponudb ni prejela nobene 
ponudbe za nakup delovnega stroja. Zaradi navedenega je MOK še vedno lastnica stroja. 
 
V letu 2015 je bila na podlagi sklepa Občinskega sveta, številka 419-1/2015 z dne 26. marec 
2015, izvedena prodaja kapitalskega deleža v višini 0,7974% v podjetju Tomos Invest d.o.o.. 
Kupnina je znašala 15.000 EUR. Prodaja se je izvedla na način in po postopku določenem z  
Uredbo o prodaji in drugih oblikah razpolaganja s finančnim premoženjem države in občin 
(Uradni list RS, št. 123/03, 140/06, 95/07, 55/09 – odl. US in 38/10 – ZUKN). Kupec je bil Hidria 
GmbH, Industriestrasse 49, 6300 Zug, Švica. 

 
V letu 2016 Mestna občina Koper ni prodala finančnega premoženja oz. kapitalskih naložb. 

 
Podatki o prodanem nepremičnem premoženju so v prilogi. 

 
8. GRADNJA NOVE ŠOLE NA ŠKOFIJAH 

 
Občinski svet je konec leta 2009 sprejel Načrt razvojnih programov 2010 – 2013, v 
finančnem delu je MOK v letu 2010 zapisal izgradnjo nove šole na Škofijah v letih 2010, 
2011 in zaključkom 2012 po naslednji dinamiki: 77.000 EUR je bilo potrošeno že pred 
sprejemom dokumenta, v letu 2010 je bila predvidena poraba 265.000 EUR, v letu 2011 več 
kot 4 mio EUR in v 2012 4 mio EUR, skupaj cca.  9 mio EUR.  Izdelan je bil projekt nove šole  
in izdano gradbeno dovoljenje. Za projekt nove šole na Škofijah je bilo tako potrošeno že 
precej javnega denarja. Zato želim najprej odgovor na naslednja vprašanja: 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4654
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-2849
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-1783
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-2075
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2014-01-3646
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2976
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2003-01-5249
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2006-01-6108
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4741
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-2717
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-1847


 

 

Na osnovi katerih utemeljitev je Občinski svet potrdil izgradnjo nove šole in zakaj je 
realizacija tega sklepa opuščena pri Samostojni investicijski službi? Kako utemeljujete že 
porabljen javni denar?  

Ali obstajajo še identični primeri, kot je zgoraj navedeno, kje in koliko denarja je bilo  
porabljeno v drug namen? Ali sklepi občinskega sveta niso zavezujoči?  

Ali obstajajo že danes prostorski problemi na OŠ Škofije in kakšna je projekcija rasti 
prebivalstva za naslednjih šest let ter projekcija števila vpisov v vrtec in v OŠ Škofije?  

Kakšna investicijska dinamika izgradnje novih stanovanjskih objektov je predvidena oz. 
ocenjena za KS Škofije  v perspektivi prihodnjih 10 let?   

Po neuradnih informacijah iz Škofij sem izvedela, da naj bi z izvedbo energetske sanacije 
prikrito, brez dovoljenj, zgradili prizidek za manjkajoče 2-3 oddelke na severozahodni strani 
šole, na mestu in ob cesti, kjer bi bilo potrebno zagotoviti prepotreben prostor za varen 
promet ob šoli in vrtcu. Brez smiselne in usklajene umestitve v prostor pa bo lahko za vedno 
onemogočeno primerno prostorsko urejanje enega najbolj pomembnih območij krajevne 
skupnosti, kjer se dnevno srečujejo številni udeleženci prometa, otroci, starši in gre tam 
mimo tudi kolesarska pot Parenzana. 

Za odgovore se zahvaljujem.  

ODGOVOR: Sestavni del občinskega proračuna je tudi Načrt razvojnih programov, ki se z 
vsakoletnim proračunom tudi spreminja glede na prioriteto izvedbe investicij, ki jo sprejme 
Občinski svet. V proračunu Mestne občine Koper za leto 2010 je bila opredeljena tudi naloga za 
pripravo projektne dokumentacije nadomestne gradnje objekta osnovne šole Škofije. Za 
potrditev takšne investicije, pa bi moral Občinski svet Mestne občine Koper sprejeti tudi 
ustrezni investicijski program. Le-ta pa Občinskemu svetu ni bil predlagan v sprejem. 
 
V zvezi s predvideno novogradnjo objekta šole v Škofijah je bil namreč na pobudo šole 
spremenjen vrstni red reševanja prostorske problematike šole in vrtca tako, da se je 
prednostno pristopilo k reševanju vrtčevske problematike, to je z dograditvijo vrtca. S tem se 
je hkrati razbremenilo tudi šolo, v kateri sta delovala dva oddelka vrtca.  
 
Nadalje so se na ravni občine investicijska vlaganja v posamezne šole nadaljevala glede na 
nujnost reševanja prostorske problematike. Za ureditev OŠ Škofije se je pokazala možnost 
pridobitve sredstev za sofinanciranje energetske sanacije objekta, s katero bi obstoječi objekt 
v celoti obnovili.  
 
Z dograditvijo vrtca so bile zagotovljene zadostne prostorske možnosti za vključitev otrok v 
organizirano obliko predšolske vzgoje na območju Škofij. OŠ Škofije ima v šolskem letu 
2016/17 14 oddelkov. Na podlagi demografskih podatkov izhaja, da šola prehaja na 
dvooddelčno šolo. V naslednjih letih se bo število oddelkov postopno povečevalo. Ob 
nezmanjšanem trendu bi šola 18 oddelkov dosegla v šolskem letu 2020/21. To je maksimalno 
število oddelkov. Po sedanjih podatkih o številu otrok v posamezni generaciji in izkušnjah o 
dejanskem vpisu je namreč možno, da se bo v posameznih letih vpisal v prvi razred po samo 
en oddelek. S šolo smo uskladili prostorski program, po katerem bi morali na dolgi rok  
zagotoviti še do 3 učilnice. Sočasno s sanacijo nameravamo dograditi dve učilnici, ter z 
notranjo reorganizacijo zagotoviti dodatno učilnico. Zgrajen bo tudi povezovalni hodnik do 
športne dvorane Burja, ki jo bo šola koristila kot dodatni vadbeni prostor za pouk športne 
vzgoje. Dograditev bo izvedena skladno s področno zakonodajo, znotraj obstoječega šolskega 
prostora in v dogovoru s šolo.  
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta: 
 
Imam eno pobudo, še prej pa bom vprašal oziroma prosil, glede na vaše opozorilo, ali bomo 
vedeli, ali bo v zapisniku, kdo je odšel predčasno s seje? 
 



 

 

Moja pobuda pa je, da se na ekranu zgoraj, mislim da je namenjen nam, malo poveča font  
številk in črk, ker se s te strani slabo vidi. 
 
ODGOVOR: Font številk in črk na ekranu je bil povečan, kolikor se le da. 

 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Jaz se z vašim predlogom (neizplačilo sejnin) načeloma ne morem strinjati, sploh pa s tem, 
da to velja od zdaj, tega trenutka, ker ljudje, ki so odšli, na to niso bili predhodno opozorjeni. 
Ne zdi se mi fer. 
 
Imam pa vprašanje, kako boste potem obravnavali tiste, ki so prišli samo na eno točko, celo 
sejo pa jih ni bilo? Medtem ko ti, ki so odšli, pa so bili skoraj do konca. 
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Pridružila bi se pobudi gospoda Tavčarja. Jaz sem ena najstarejših svetnic in imam prav 
tako težave s spremljanjem seje Občinskega sveta in zato dajem pobudo, da se do 
naslednje seje to uredi, kar je prav gotovo mogoče. 
 
BOJAN TAVČAR, član Občinskega sveta: 
 
Navezal bi se  na besede kolegice. Prav bi bilo, da se določilo glede sejnin za vse enako 

obravnava. To določilo naj se obravnava tako, kot se je doslej 

ODGOVOR: V Poslovniku Občinskega sveta Mestne občine Koper (Uradne objave, št. 16/95, 
42/00, 30/01, 40/03 in Uradni list RS, št. 90/05, 39/08) je v drugem odstavku 21. člena določeno, 
da članu občinskega sveta, ki neopravičeno predčasno zapusti sejo občinskega sveta, sejnina 
ne pripada ter da neopravičeno odsotnost ugotovi župan oziroma predsedujoči.  
 
V kolikor bodo člani občinskega sveta sejo zapuščali ne da bi se opravičili predsedujočemu ali 
strokovnim službam, se bo ta določbo poslovnika tudi dosledno izvajala.  
 

 
 
 
Koper, 26. oktober 2016      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 


